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Protokół nr 42/21 
z posiedzenia Komisji Finansów i Skarbu Miasta   

w dniu 28 grudnia  2021  roku 
 

Na ogólną liczbę 18 członków  Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło 12, zgodnie 
z załączoną listą obecności  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności  
 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Informacja Prezydenta o dokonanych przez niego zarządzeniami zmianach w 

budżecie (Zarządzenie nr 325.21 z 01.12.2021, 337.21 z 10.12.2021, 342.21 z 

16.12.2021). 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Łomża na lata 
2021 - 2034 /druk nr 768, 768A/  

b) w sprawie zmian w budżecie miasta Łomża na rok 2021 /druk 769, 769A 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydatków które nie wygasają z upływem 

2021 roku /druk 770, 770A/  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawki 

dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji Społecznej w Łomży na 2022 

rok / druk nr 767, 767A 

6. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i obrady prowadził Mariusz Tarka - 

Przewodniczący Komisji. Następnie poprosił o uwagi do proponowanego porządku, 

wnosząc o wprowadzenie punktu 5. „Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum 

Integracji Społecznej w Łomży na 2022 rok / druk nr 767, 767A/” 

Członkowie Komisji przyjęli.   Komisja realizowała porządek jak wyżej. 
 

Ad. 1 
Przewodniczący  poprosił o uwagi do protokołów nr 40/21 oraz 41/21 z 

posiedzenia Komisji Finansów.  

Radni uwag nie zgłosili,  protokoły z 40 i 41 posiedzenia członkowie komisji  

przyjęli. 
 

Ad. 2 
 

Mariusz Tarka – Przewodniczący wprowadzając do tematu poprosił o uwagi do 

zarządzeń Prezydenta w sprawie zmian w budżecie. 

Radni nie zgłosili więcej  uwag i wątpliwości. 
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Ad. 3 a, b 
 

Przewodniczący  wprowadzając do tematu zwrócił uwagę, że radni otrzymali 

materiały prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji.  

Materiały zawarte w drukach 768, 768A, 769, 769A/ przybliżyła Skarbnik Miasta. 

Radny Dariusz Domasiewicz zabierając głos poprosił o wyjaśnienie, jaki był 

przyjęty WIBOR. 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że jak co roku do budżetu zakładali wyższy ponad 

2%. Dodała, że dla poszczególnych kredytów są różne. Zapewniła, że środki na 

odsetki będą zabezpieczone. 

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 7 

głosami za, przy 3 przeciwnych  i 2  wstrzymujących  pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2021 – 2034. 

Następnie Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy 1 przeciwnym i  4 

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w  

budżecie miasta Łomża na rok 2021. 
 

Ad. 4 

 

Przewodniczący  wprowadzając do tematu zwrócił uwagę, że radni otrzymali 

materiały, prosi więc o głosy w dyskusji.  

Radny Andrzej Podsiadło prosi o wyjaśnienie, dlaczego tak długo ciągnie się 

modernizacja systemu monitoringu. 

Prezydent Andrzej Stypułkowski  wyjaśnił, że Wydział Informatyczny nie 

podlega pod niego, nie jest więc  w stanie odpowiedzieć.  

Radny Andrzej Grzymała zabierając głos poprosił o wyjaśnienie, co ze środkami 

na SP nr 4 na projektowanie. 

Skarbnik Miasta odpowiadając przypomniała, że w dniu wczorajszym wyjaśniał 

tą kwestię Naczelnik WIR, Środki te nie znikną, będą to wydatki nie wykonane w tym 

roku i w styczniu zostaną wprowadzone z wolnych środków do budżetu, jeżeli taka 

będzie wola Prezydenta i Rady.  

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja  w wyniku głosowania 8 

głosami za, przy braku przeciwnych i 4 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała 

projektu uchwały z autopoprawką w sprawie wydatków które nie wygasają z upływem 

2021 roku.  
 

Ad. 5 
 

Przewodniczący  wprowadzając do tematu zwrócił uwagę, że radni otrzymali 

materiały, prosi więc o przybliżenie materiałów.  

Skarbnik Miasta przybliżyła wniosek zawarty w druku 767. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja, w wyniku głosowania 9 głosami za, 

przy braku przeciwnych i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej 

Centrum Integracji Społecznej w Łomży na 2022 rok. 
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Ad. 6  

W sprawach różnych nie zgłoszono problemów.  

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

                                                                                Przewodniczący 
  Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
              

                 Mariusz Tarka 
 
 
 
Protokołowała: 
 

D. Śleszyńska 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 28 grudnia 2021 r. 

 
w sprawie zmian w WPF na lata 2021 - 2034 /druk nr 768, 768A/ 
 

 
Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta dotyczący uchwały w  

sprawie zmian w WPF na lata 2021 - 2034 /druk nr 768, 768A/  analizowała na 

posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2021 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, 

w wyniku głosowania  7 głosami za, przy 3 przeciwnych i 2 wstrzymujących  pozytywnie 

zaopiniowała projektu uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2021 – 2034. 

 
 

                                                                                 Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
              
                 Mariusz Tarka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  



5 

 

z dnia 28 grudnia 2021 r. 

 
 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021 /druk nr 769, 769A/ 
 
 
 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta dotyczący uchwały w  
sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021 /druk nr 769, 769A/ analizowała na 
posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2021 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, 
w wyniku głosowania 7 głosami za, przy 1 przeciwnym i 4 wstrzymujących pozytywnie 
zaopiniowała projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021. 
 

 
                                                                                 Przewodniczący 

    Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
 
                   Mariusz Tarka 
                  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  
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z dnia 28 grudnia 2021 r. 

 
 
w sprawie wydatków które nie wygasają z upływem 2021 roku /druk 770, 770/1, 770A/  

  
 
 
 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta dotyczący uchwały w  

sprawie wydatków które nie wygasają z upływem 2021 roku /druk 770, 770/1, 770A/ 

analizowała na posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2021 r. i po wnikliwej analizie materiałów 

oraz dyskusji, w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku przeciwnych i 4 

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały z autopoprawką w sprawie 

wydatków które nie wygasają z upływem 2021 roku   

 
 

 
                                                                                 Przewodniczący 

    Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
 
                   Mariusz Tarka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  
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z dnia 28 grudnia 2021 r. 

 
 
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej 

Centrum Integracji Społecznej w Łomży na 2022 rok / druk nr 767, 767A/ 

 
 
 
 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta dotyczący uchwały  
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej 
Centrum Integracji Społecznej w Łomży na 2022 rok / druk nr 767, 767A/ analizowała 
na posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2021 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz 
dyskusji, w wyniku głosowania 9 głosami za, przy braku przeciwnych i 3 
wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w 
sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji 
Społecznej w Łomży na 2022 rok. 
 

 
                                                                                 Przewodniczący 

    Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
 
                   Mariusz Tarka 

 

 


